
1 
 

 

 

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-__/24  

_____.2024. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

са 34. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 04.03.2024. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

 

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Миливоје Јеремић, Игор Мариновић, 

Милија Кулашевић, Младенко Марковић, Борко Вујовић, Верица Маричић и Живан 

Ршумовић, председник Скупштине Никола Гогић и начелница Управе Биљана Старовла.   

  

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 9 гласова „ЗА“. 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са 33. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било примедби на записник, председница је исти дала на гласање и   

усвојен је  са 9 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ДОНОШЕЊЕ ОДЛУКЕ О ПРЕДЛОГУ РЕЖИЈСКОГ ОДБОРА ЗА 

ПОВЕЋАЊЕ ЦЕНЕ ВОДЕ ЗА ВОДОВОД „ГАЈЕВИ -  ЉУБАЊЕ“  

 

2.  УТВРЂИВАЊЕ ПРЕДЛОГА ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗИОРА ЗА 

ОБАВЉАЊЕ РЕВИЗИЈЕ ФИНАНСИЈСКИХ ИЗВЕШТАЈА ЗАВРШНОГ 

РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО ЗА 2023. ГОДИНУ 

 

3. ЗАХТЕВИ ГРАЂАНА   

 

Прешло се на рад по дневном реду. 

 

 

1. тачка дневног реда  

 

  Известилац по првој тачки дневног реда био је члан Већа Милија Кулашевић.    

Подсетио је већнике да по Правилнику о управљању, коришћењу и одржавању Водовода 

Гајеви – Љубање одлуку о повећању цене воде доноси Режијски одбор уз предходну 
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сагласност Градске општине Севојно. Режијски одбор је доставио предлог одуке 

27.02.2024. о повећању цене воде са 60,00 на 70,00 динара. Веће је, разматрајући предлог 

одлуке, без веће дискусије донело закључак о давању сагласности на одлуку са 9 гласова 

„ЗА“. 

   

2. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки дневног реда је била начелница Управе Градске општине 

Севојно Биљана Старовла. Упознала је већнике да је Закон о буџетском систему у  члану 

92. предвидео да Скупштина доноси одлуку о ангажовању ревизора за ревизију 

финансијских извештаја, па је потребно да Веће утврди предлог одлуке. Рекла је да је 

неопходна претходна сагласност Државне ревизорске институције и да је сагласност 

тражена и добијена 19.02.2024. године. Одлуком скупштине се предлаже ангажовање 

екстерног ревизора са одговарајућим квалификацијама и извештај ревизора чини саставни 

део одлуке о завршном рачуну. 

Веће је затим без веће дискусије донело закључак са 9 гласова „ЗА“ којим се  

утврђује Предлог Одлуке о ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије завршног 

рачуна буџета Градске општине Севојно за 2023. годину, који ће се доставити Скупштини 

на разматрање и усвајање.  

 

 

3. тачка дневног реда 

 

Заменик председника Мијодраг Пејић подсетио је већнике да су на прошлој седници 

информисани о пристиглим захтевима грађана, који су послати на предмер и предрачун, и 

то: 

Захтев Мирослава Перовића за асфалтирање прилазног пута. Приликом изласка на 

лице места утврђено да се не ради о прилазном путу, већ о путу који је део дворишта. 

Већници су потом са 9 гласова „ЗА“ донели закључак по коме Веће није сагласно да се 

удовољи овом захтеву. Заменик председника није искључио могућност да именовани 

достави захтев за јаловину коју ће Градска општина покушати да обезбеди. 

Захтеви за асфалтирање: Митрашина Панића за део Дунавске улице, Чубрак Љубивоја 

за крак Партизанске улице и Тимотијевић Михаила за Херцеговачку улицу.  

Захтев је за набавку две пумпе за потребе за Водовод Гајеви-Љубање.  

Захтеви за набавку: Удружење грађана из Гајева за завршетак радова на уређењу 

осматрачница на Видином брду, Светозара Сокића за изградњу потпорног зида у улици 

др. Гојка Сокића 100 и Дејана Жилића за изградњу потпорног зида у улици Милића 

Косјеровића 10. 

Пошто је комисија изашла на лице места по основу поднетих захтева, предлог је да се 

захтеви прихвате и упуте у даљу процедуру надлежним Управама Града. 

После краће дискусије чланови већа су са 9 гласова „ЗА“  донели  следеће закључке: 

- асфалтирање дела Дунавске улице у дужини од 70 метара по захтеву Митрашина 

Панића, 

-асфалтирање крака Партизанске улице у дужини од 100 метара по захтеву Чубрак 

Љубивоја, 

- асфалтирање Херцеговачке улице у дужини од 200 метара по захтеву Михаила 

Тимотијевића, 
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- набавку две пумпе за потребе одржавања Водовода Гајеви-Љубање по захтеву Удружења 

грађана Гајеви – Љубање  

- набавка и транспорт бетона  за завршетак радова на уређењу осматрачнице на Видином 

брду  по захтеву Удружења грађана из Гајева 

- набавка и транспорт  бетона  за изградњу потпорног зида у улици др. Гојка Сокића број 

100 по захтеву Светозара Сокић и, 

- набавка и транспорт бетона за изградњу потпорног зида у улици др. Милића Косјеровића  

број 10, по захтеву Дејана Жилића. 

 

 Већник Милија Кулашевић осврнуо се на захтев Бранка Кујунџића из улице Гојка 

Сокића за решавање низа питања са којима се сусрећу грађани Рујевца – оштећења на 

коловозу – ударне рупе, кварови уличног осветљења. Именовани је у захтеву  истакао да 

се и раније обраћао Градској општини Севојно, али да проблеми нису решени. Пошто по 

прослеђеном захтеву од стране Градске општине надлежнима у Граду није стигао никакав 

одговор рекао је да треба накнадно интервенисати и именованог писмено обавестити о 

преузетим активностима.  

 Већници су са 9 гласова „ЗА“ донели закључак о поновном упућивању захтева 

Бранка Кујунџића на разматрање Управи за инфраструктуру и развој Града Ужица и ЈП 

„Ужице развој“.  

Заменик председника Мијодраг Пејић информисао је већнике о токовима разговора 

са представницима ЈП „Ужице развој“ везано за улагања путем директних инвестиција у 

Севојно. 

 Већник Милија Кулашевић се интересовао да ли је у разговорима као инвестиција у 

Севојну узета у разматрање улица према старој Цркви и паркнг у улици Вишеслава 

Бугариновића. 

 Већник Младенко Марковић је поставио питање докле се стигло са мењањем 

азбестних цеви у улици Миливоја Марића. 

 На питања већника председница Мирјана Ђурић је одговорила да још није 

прецизно утврђено који ће се радови изводити, али када коначан договор буде постигнут 

да ће сви бити информисани. 

 

 

  Седница је завршена у 10.50 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


